
  Telepensjonistenes Forening, Ålesund    

 

ÅRSBERETNING FOR 2024 

 

 Etter årsmøtet 2024 har styret hatt følgende sammensetning: 

 

 Leder:     Inge Westad    

 Nestleder:   Sverre Rohdin 

 Kasserer:   Hans Arne Berg     

 Sekretær:   Laila Wik Romestrand    

 Styremedlem:  Gerd Waage      

 Varamedlem : Arnhild Løndal 

 

 Revisor:   Laila Wik Romestrand 

Vara.    Solveig Løwensprung 

 

 Redaktør   Dan Alfred Vindheim   

 Vara:    Laila Wik Romestrand  

  

 Tur-komite:   Anne Grete Honningsvåg 

     Elsa Valderhaug 

      

 Arrangementskomite:  

    Ingrid Dyrli Øie 

    Edel Slinning 

    Margrethe Løken 

 

 Mat-bestilling / innkjøp av gevinster : 

      Arrangementskomiteen 

 

 Valgkomite:   Kjetil Romestrand 

     Haldor Skarbø 

    Vigdis Haram 

           

 Medlemmer 

 I 2024 døde 2 av våre medlemmer ; Anny Landgren og Guri Klein 

 Antallet medlemmer pr. 31.12.2024 er 74 

 ( 31.12.23   67 medlemmer ) 

 

 

 Møter : 

Ledermøte 23 – 24 april.  

 Ledermøte ble avholdt på Hurdalsjøen hotell der sekretær Laila Romestrand deltok. 

 Telenor Pensjonskasse ved leder Kjetil Korshavn holdt foredrag om driften og den 

 økonomiske situasjon. 

 Landstyre orienterte om økonomi og saker de jobbet med. Omlegging til ny 

 hjemmeside var særlig i fokus. Alle foreningene og Laila fra oss orienterte om 

 hvordan arbeidet ble organisert. Vår redaktør Dan Vindheim har lagt ned et stort 

 arbeide her, som vi er takknemlige for. Vi kan være stolt av hjemmesiden vår slik den 

 fremstår. 



  

Medlemsmøter : 

I tillegg til årsmøtet er det avviklet 7 medlemsmøter. 

Medlemsmøtene inklusiv julemøte har vært avholdt på Sanitetsentret på Bogneset. 
Viser til hjemmesiden for fyldige referat og bilder fra møtene. 

 

Årsmøte ble avviklet 1.februar med 29 medlemmer tilstede og behandlet de vanlige 

årsmøtesakene. 

 

Marsmøte med 35 medlemmer hadde fått besøk av John Fylling fra Ålesund 

smalfilmklubb.  Han viste film fra 2014 « Akslafjellets skjulte anlegg» Deler av 

anlegget er nå åpent for publikum av og til. 

Randi Vågsholm fortalte litt fra krigen i Ålesund. 

 

Aprilmøte ble avholdt 4 april med 31 medlemmer til stede. 

Odd Roe Skogen var foredragsholder. Han fortalte fra sin oppvekst, utdanning, tiden 

som turnuslege og sitt virke som lege. 

Laila Romestrand leste et stykke fra Hallingdølen. 

 

Mai-møte med 28 medlemmer fikk høre Unni Svinø fortelle fra sin barndom i 

Finnmark under krigen. Vi fikk høre om den dramatiske evakueringen fra februar i 

1945. Ferden gikk først til Murmansk og derfra en farefull båtreise til Orkenøyene og 

Skottland. Oktober 1945 kunne hun reise hjem igjen til et fritt Norge. Takk til Unni 

som delte en sårbar og sterk historie med oss. 

 

Septembermøte med 34 medlemmer ble satt i god stemning av trubadur Luffen Valle. 

Vi fikk en konsert med stor variasjon og mye allsang. 

John Hildre orienterte om Vigra Kringkaster der fylket nå har sendt fredningsforslaget 

ut på høring. 

 

Oktobermøte med 34 medlemmer fikk besøk av John H Fylling fra Ålesund 

Smalfilmklubb. Vi fikk se dokumentarfilmen om historien til Skodjebruene gjennom 

100 år, 1922 – 2022. Anlegget består av 3 bruer og 1 tunell. Kommentarer var ved 

bygdehistoriker Øystein Strømsvik. 

 

Novembermøte ble avviklet med 37 medlemmer til stede. 

Randi Vågsholm starta møte med å synge «You are my sunshine»Dette som en gave 

og takk for oppmerksomheten hun fikk på sin 90 årsdag. 

Knut Myklebust viste film fra Telemesterskapet i 1993.  Dette var et stort 

idrettsarrangement som Telesport Ålesund Teleområde stod for. 

 

Julemøte i desember med 36 påmeldte medlemmer ble gjennomført på tradisjonelt vis.  

Arrangementskomiteen hadde forberedt med et flott julepynta lokale og vi ble servert 

nydelig julemat.  

Medlemmer bidro med morsomme innslag. 

Sverre Rohdin fortalte en liten vits om blonde damer på juletrejakt. 

Inge Paul Kleppe hadde en vits på lur. 

Randi Vågsholm hilste fra Øvre Singsaker i Trondheim, med påfølgende allsang 

«Nidelven» 

Peder Andersen bandt det hele sammen med fin taffelmusikk. 



 

Arrangementskomiteen har gjennom året et vesentlig bidrag i å skape en fin ramme 

rundt alle våre medlemsmøter.  

Møtene har også hatt et godt innslag med medlemmer som ber om ordet og 

derigjennom  gir  møtene godt innhold til felles glede 

 

Styremøter : 

Styret har i 2024 hatt 6 styremøter og behandla 35 protokollerte saker. 

Dette er medlemsoversikter, økonomi og regnskap, møteplaner, turer,  

landsstyreprotokoller, foreningens hjemmeside og årsmøtesaker. 

 

Turer : 

Tur-komiteen kunne 23 mai invitere 21 medlemmer på busstur med Turistbussen til 

øya Herøy og Herøy Gård.Vi fikk en guida tur på området og historien til stedet og 

gården. 

Det ble servert mat i hovedhuset. Som en bonus spanderte sjaføren en tur til Fosnavåg 

før vi satte kursen hjem igjen. 

 

 Økonomi : 

 Foreningens økonomi er god, med et overskudd på kr. 5.903.-  for 2024.  

 Egenkapital pr. 31.12.24 er kr. 73.051, - 

 

Grasrotandelen ga oss et godt bidrag med kr 19.227.-  

 

 

 

Ålesund, 31.01.2025 

 

 

 

Inge  Westad   Sverre Rohdin   Hans Arne Berg 

sign    sign    sign 

 

 

 

Laila Wik Romestrand     Gerd Waage 

sign        sign 

 

 

 


